

## 2011-10-26 Hovedstyrets LAN-møte

{{>toc}}

**Møtetidspunkt:** 12:15

**Servering:** Håvard

### 163 Godkjenning av innkalling, servering og referent.

### 164 Status for komiteene.

#### ArrKom

- 68 er påmeldt julebordet. Fristen for betaling er satt til 18. november.
- Tatt opp forslaget om å dra på Pirbadet, foreslått dato er 20. november
- Åreturen går bussene både om morgenen og ettermiddagen. Betalingsfrist for åreturen er 16. november.
- 150 oppmøtte på StudLAN.
- Det foreslås å kjøpe heiskort i grupper, da det fins en grupperabatt.

#### Bankom

- Teambuilding på Frati i går.
- Fikk ikke jobbet med Datax i helgen. Rene hadde med seg serveren på StudLAN.

#### BedKom

- Vi fortsetter å kontakte bedrifter for kommende semester

#### DotKom

- Hadde teambuilding. De består.

#### FagKom

- Jobber fortsatt med å kontakte bedrifter for kurs i neste semester.

#### ProKom

- Ferdig med den generiske bowlingplakaten.
- Ferdig med banneret til Volvox og Alkymisten (jubileumsgave).
- Indesign kurs er igang, Beate vurderer å holde litt fler.
- Jobber fortsatt med komite-logoer.

#### TriKom

- Har hatt første intromøte. Fått mailingliste og Wiki.
- Neste møte blir fredag.
- Hadde planer om noe sprell på StudLAN, men for mange var opptatt.
- Rydd kontoret!
- Oppfølging av vakter som har fått prikker. Merk: Det sendes ikke automatisk ut mail om prikker, men begrunnelse ligger på [/user/profile](#)

### 165 Påmelding til styreseminaret på Røros (seks plasser).

Det skjer mye i november. og mange i styret er opptatt med andre ting.  
Erik drar. Kan eventuelt spørre redaktør, leder for jubKom eller leder for Stud.LAN-gruppa.

### 166 Kjennskap til wikien og vedtektene blant de som har verv i Online.

Det er ganske dårlig kjennskap til disse blant de som har verv.

Vi bør ikke tvinge folk til å ha kontroll på alt, men alle bør vite hvor informasjonen fins.

De som har interesse av å finne informasjonen fra wikien eller vedtekter vil finne det de trenger.

DotKom ønsker å holde et kurs i bruk av wiki, hjemmeside og mail utpå våren. Til senere år kan et slikt kurs holdes rett etter komiteopptaket.

## **167 Salg av pins til kompilerte medlemmer før jubileum og julebord.**

Vi bør få ordnet dette. TriKom tar ansvar for å sette opp en timeplan hvor det selges pins på kontoret.

## **168 Hvordan definerer vi Stud.LAN-gruppa?**

De som er medlemmer i Stud.LAN-gruppa kunne godt tenkt seg å være i en komite som er litt mer permanent.

Det bør kanskje utarbeides et forslag til hvordan vi skal organisere komiteer som består av blandinger av onlinere og utenforstående.

Forslag om at Stud.LAN-gruppa fortsatt skal ligge under arrKom, kanskje også legge velKom under arrKom.

Det er uansett litt komplisert å la leder av Stud.LAN ha møterett i HS, da denne personen kanskje ofte velges på nytt mellom lan.

Trenger kommunikasjon med denne gruppa, dermed kan leder av arrKom være kontaktperson mellom Stud.LAN og HS.

## **169 Forslag til nye epostlister: masterforeninger, linjeledere.**

Solan har godtatt at det opprettes en liste for masterforeninger.

Vi bør si ifra til SiT, Samfundet og andre som kontakter linjefoeninger om at det vil finnes en liste for masterforeninger.

Michael setter i gang med å samle inn adresser til de nye listene.

## **170 Dugnad for rydding av kontoret, fast semesterlig aktivitet?**

Det blir diskutert hvorvidt dette burde være noe hver komite gjør semesterlig eller om kun HS burde gjøre dette.

Vi kommer frem til at det er best om HS tar denne dugnaden selv, da alle HS-medlemmene samlet har full oversikt over hvor man kan gjøre av alt som ligger på kontoret.

Vi trenger å finne en bod eller alternativ lagringsplass på Gløshaugen.

Håkon tar ansvar for å finne en dugnadsdato som passer for de fleste.

## **171 Ukens infomail og ukens poll.**

Det manglet en sak i forrige infomail. Ikke bra!

La pollen om infomail stå.

Juni, Tri og Håkon ønsker å være med på denne ukens infomail.

## **172 Tilbud og forespørsler som har kommet på epost.**

- Styreseminar, Erik tar ansvar for å svare på denne.
- Ønskeliste sendes til Delta, Håkon har i oppgave å lage en ønskeliste.
- Volvox og Alkymisten sitt juleball 11. november. Kan ikke stille da vi allerede har arrangement på kjelleren.
- Smidig 2011. Mats har kommet med ønske om en nyhet på hjemmesiden. Vi har besluttet at dette ikke er aktuelt da det faller litt utenfor vårt formål.
- Halloweenfest med Leonardo. Dette kræsjer med vår egen Halloweenfest.
- Amendor lyser ut stillinger.
  - Dette synes hovedstyret er litt feil bruk av listene.
  - Vi bør sette ned noen retningslinjer, og opplyse linjeforeningene om hvordan vi ønsker at linjen skal brukes.
- Styrevors før jubileet.
  - Alternativer inkluderer Drivhuset og salongen på Singsaker Studenterhjem (krever litt rydding før vorset og koster litt).
  - JubKom kontakter IDI angående bruk av Drivhuset.
  - Juni og Ada lager punsj.
  - Forslag å lage punsjbolle av pc/server.
- Underskriftskampansje. Klar til i morgen? Christian fikser.

## **173 Eventuelt.**

- Sensurering av saker. Saksnummer på saker som fjernes skal fremdels ha et saksnummer i referatet. Navnet kan byttes ut med f.eks. "Uavklart sak".
- Innkreving av penger fra arrangement.
  - Det er vanskelig å kreve inn penger for arrangement hvor folk mener de har rett til å ikke betale.

- Forslag fra HS er å fakturere med en skikkelig faktura, og sette HS som innkrever.

## **174 Møtekritikk.**

Vi diskuterer mye. Det er delte meninger om dette er helt bra.